



YRVA

CAGOULE 5MM

Performante et parfaitement adaptée, notre cagoule YRVA 5mm a été développée pour les plongeurs qui veulent profiter d'un maximum de confort et de chaleur.

FABRIQUÉ AU CANADA



- > Noprène haut de gamme Yamamoto 5 mm exclusif.
- > Extérieur en nylon Techno extra stretch offrant un confort inégalé et limitant la fatigue de la mâchoire.
- > Intérieur en SCS (Super Composite Skin) qui limite au maximum la circulation d'eau et glisse facilement sur les cheveux.
- > Tous les joints sont doublement encollés et cousus en surjet. Les joints sont ainsi complètement étanches pour une meilleure isolation.
- > Les coutures sont en fils de nylon extra résistants et sont disponibles en plusieurs couleurs. Le mélange noir-couleur donne à la couture un rendu discret et un look recherché.
- > La cagoule est ventilée à deux endroits stratégiques pour laisser échapper l'air en minimisant l'entrée d'eau, à la surface comme en plongée.
- > Disponibles en grandeurs S, M, ML, L, XL, 2XL et 3XL.
- > Couture disponible en 10 couleurs: blanc, argent, noir, rouge, jaune, vert, aqua, bleu, mauve et rose.

CHARTE

DE GRANDEURS

	S	M	ML	L	XL	2XL	3XL
Circonférence tête	20,5 po (52 cm)	21,5 po (55 cm)	22 po (56 cm)	23 po (58,5 cm)	24 po (61 cm)	25 po (63,5 cm)	26 po (66 cm)
Circonférence cou	14 po (35,5 cm)	14,5 po (37 cm)	15 po (38 cm)	16 po (40,5 cm)	17 po (43 cm)	18 po (45,5 cm)	19 po (48 cm)

“ Ce n'est pas une annonce commanditée ou quelque chose comme ça. Je viens de trouver quelque chose que j'aime et que vous pourriez aimer aussi. Contactez l'équipe des Ateliers YRVA et interrogez-les sur leur superbe nouvelle cagoule de plongée. On m'en a récemment envoyé une pour essayer et elle est extrêmement confortable. De plus, l'option d'un logo noir et d'un lettrage personnalisé me donne l'impression d'être un ninja! ”

– Jason Cook
Instructeur GUE
Colombie-Britannique
Canada





YRVA

HOOD 5MM

High performance and perfectly adapted, our YRVA 5mm hood has been developed for divers who want to enjoy maximum comfort and warmth.

MADE IN CANADA



- > Made with exclusive high quality 5 mm Yamamoto neoprene.
- > Extra stretch Techno nylon exterior offering unparalleled comfort and limiting jaw fatigue.
- > Interior in SCS (Super Composite Skin) which limits water circulation and slides easily over the hair.
- > All seams are double glued and blindstitched. The joints are thus completely sealed for better insulation.

- > The topstitched seams are made of extra strong nylon threads and are available in several colors. The black-color mix gives the seam a discreet and sophisticated look.
- > The hood is vented in two strategic places to let air escape while minimizing the entry of water, both on the surface and when diving.
- > Available in size S, M, ML, L, XL, 2XL and 3XL.
- > Sewing available in 10 colors: white, silver, black, red, yellow, green, aqua, blue, purple and pink.

SIZE CHART

	S	M	ML	L	XL	2XL	3XL
Head	20.5 in (52 cm)	21.5 in (55 cm)	22 in (56 cm)	23 in (58.5 cm)	24 in (61 cm)	25 in (63.5 cm)	26 po (66 cm)
Neck	14 in (35.5 cm)	14.5 in (37 cm)	15 in (38 cm)	16 in (40.5 cm)	17 in (43 cm)	18 in (45.5 cm)	19 po (48 cm)

“ Now then, let's talk about this a little. When it comes to my dive gear I'm pretty picky about what I use. Over the last week I was introduced to and, was able to get my hands on, just the best hood I've ever used. It's called a YRVA and, it's made in Canada. The previous hood I've been using was made of a similar neoprene but made it incredibly hard to move my jaw. This hood on the other hand fits the contours of my face far better and does not gerbil my face. What is even more astounding is that despite being only a 5mm it is every bit as warm if not warmer than my 10mm. I can't say enough good things about it. This hood certainly brings toasty! ”

– Francesco Cameli
GUE Instructor
Los Angeles, USA

